
Zápis č. 2/2019 ze schůze sportovní komise 
 
Dne: 9.10. 2019 v 18.30 hodin 
 
Přítomni: 
členové :  JUDr. Josef Moravec 
                Tomáš Sazima 
  Radek Hemelík 
  Ing. Petr Provazník 
                        Jaromír Voříšek 
  Mgr. Jindřich Vašíček 
Omluven:  
 
Hosté:   
    
 
Schůzi zahájil předseda Tomáš Sazima a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního 
jednání bude:  
 
• Schválení rozpisu jednotlivých oddílů v sokolovně 
• Správce a jeho činnost   
• Návrh sportovní komise ( fin. náklady  v sokolovně na rok 2020) 
• Poděkování 
 
 
 
1. Sportovní komise odsouhlasila rozpis jednotlivých oddílů v sokolovně, 
který předložil předseda Sokola pan Provazník. Využití sokolovny na sportovní 
činnost je každý všední den od 16 – 21 hod.  
 
 
 
2. Sportovní komise opětovně projednala  činnost správce, jeho pracovní vytížení, 
zejména pak otázku jeho využití pro potřeby města. Znovu bylo konstatováno, že 
pracovní pozice správce byla zřízena výlučně pro potřeby údržby fotbalového, 
antukového hřiště a sokolovny. Dle sdělení správce J. Voříška  je  zejména  v letních 
měsících  využíván městem pro herbicidní postřiky městských chodníků a nemá tak 
potřebný časový prostor pro udržovací práce na sportovišťích, zejména pak antuky.  
Členové sportovní komise se  seznámili  s připomínkami sportovců ohledně počínající 
neudržovanosti   antukových hřišť.   Sportovní komise vyslovila názor a doporučení, že 
správce by měl  práce pro město vykonávat pouze výjimečně, v naléhavých případech    
a jeho hlavní činností by měly práce na sportovištích.   
 
 
 
3. Komise se také sešla aby navrhla a doporučila finanční náklady, které se promítnou 
do rozpočtu na rok 2020. Komise se shodla na tom, že na příští rok by bylo vhodné 
v sokolovně předělat zázemí šaten a sociálek. Byl přizván pan Faltus, který by pro nás 
měl vytvořit náhled a posléze projekt na kterém jsme se společně dohodli. Byli na tuto  
schůzku přizváni i paní Jana Machková (zástupce stavební komise) a pan Pavel Zaujec 



(zástupce finančního výboru). 
 
4. Závěrem bych chtěl jménem sportovní komise poděkovat všem dobrovolníkům, 
kteří se účastnili rekonstrukce chodníku mezi antukovým sportovištěm a restaurací 
Sport.  
 
 
 
 
 
 
Zapsal: 
 
_________________________________________ 
Tomáš Sazima - předseda sportovní komise 


